
Our Team has Arrived!

Team Canada has arrived in Chile for the Santiago 2023 Pan American Games. Our athletes have
been training for this moment for the past several months and are looking forward competing and
representing Canada at a multi-sport Games.

The Pan American Games tournament runs from October 21 to 26, beginning with singles and
doubles play and finishing with the team event. With four athletes representing Canada, their
competition schedule will be intense.

Our Canadian racquetball community will have a few options for cheering on Team Canada from
home. Further information about where and when to watch can be found below.

Meet Team Canada

Canada has brought an experienced team to the Pan Am Games. The team is made up of veteran
athletes who have all competed for Canada at previous Pan Am Games and at the IRF World
Championships. Click on each image to link to each’s athlete’s Team Canada biography.



Frédérique Lambert
Women's Singles I Women's Doubles

Mixed Doubles

Michèle Morissette
Women's Singles I Women's Doubles

Coby Iwaasa
Men's Singles I Men's Doubles

Samuel Murray
Men's Singles I Men's Doubles

Mixed Doubles

Where to Watch

Throughout the Games, CBCSports.ca, the CBC Sports app and CBC Gem will be offering
multiple streaming feeds of sports with a focus on Canadian athletes. Coverage of racquetball
will be dependent on many factors, including what is available to CBC through the Panam
Sports Channel.

CBC Sports Presents, hosted by Scott Russell and Andi Petrillo, will provide coverage
beginning October 21 at 2pm ET on CBC Gem and CBC TV. Expect coverage on all weekend
afternoons.

Beginning October 23, Anastasia Bucsis will be on CBC Gem and the other CBC sports
digital platforms weeknights at 6:00pm ET, providing daily highlights.
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digital platforms weeknights at 6:00pm ET, providing daily highlights.

ICI Radio-Canada will have daily news reports, as well as live coverage on ICI.Radio-
canada.ca, and a wrap up broadcast on November 5th.

The Panam Sports Channel is the digital home of the Pan American Games and will be
doing extensive coverage of all sports including racquetball. We have been told that they will
be streaming matches throughout the day beginning October 24. This will include coverage of
singles and doubles finals and the team event. You can watch online or on the Panam Sports
Channel app.

The Panam Sports Channel will be streaming the Opening Ceremony. CBC will also provide
coverage as well.

Follow all the social channels for posts and content. To get the most information, make sure
you’ve joined our social community (see the links at the bottom of this email) and connect with
Team Canada and CBC on social as well as the International Racquetball Federation and the
Panam Sports Channel!

Send a message to the team so they know you’re supporting them back home.
They’ll also see your comments and likes on our social posts!

Send a Message to Our Team!

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of
the Canadian Olympic Committee our mission is to coordinate, govern and encourage the
advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be
a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

For more information contact:

Jan Hanson
Director of Communications, Diversity & Safe Sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca I 306.502.4422

Notre équipe est arrivée!
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L’équipe canadienne est arrivée au Chili pour les Jeux panaméricains de Santiago 2023. Nos
athlètes s’entraînent depuis plusieurs mois en vue de ce moment et sont enthousiastes à l’idée de
participer et de représenter le Canada à des Jeux multisports.

Le tournoi des Jeux panaméricains se déroulera du 21 au 26 octobre. Il commencera par des
matchs en simple et en double et se terminera par l’épreuve par équipe. Comme le Canada est
représenté par quatre athlètes, leur horaire de compétition sera intense.

La communauté canadienne de racquetball dispose de quelques options pour encourager l’équipe
canadienne depuis chez elle. De plus amples informations sur les lieux de couverture sont
disponibles ci-dessous. 

Rencontrer l'Équipe Canada

Le Canada a amené une équipe expérimentée aux Jeux panaméricains. L’équipe est composée
d’athlètes chevronnés qui ont tous représenté le Canada à de précédents Jeux panaméricains et
aux Championnats du monde de la Fédération internationale de racquetball. Cliquez sur les images
pour consulter la biographie de chaque athlète de l’Équipe Canada.

Frédérique Lambert
Simple féminin I Double féminin

Double mixte

Michèle Morissette
Simple féminin I Double féminin
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Coby Iwaasa
Simple masculin I Double masculin

Samuel Murray
Simple masculin I Double masculin

Double mixte

Où regarder

Tout au long des Jeux, CBCSports.ca, l’application CBC Sports et CBC Gem offriront de
multiples flux de sports en continu en mettant l'accent sur les athlètes canadiens. La
couverture du racquetball dépend de nombreux facteurs, y compris ce qui est disponible pour
CBC par le biais de Panam Sports Channel.

CBC Sports Presents, animé par Scott Russell et Andi Petrillo, assurera la couverture à
partir du 21 octobre à 14 heures (heure de l'Est) sur CBC Gem et CBC TV. Il faut s'attendre à
des reportages tous les après-midi de la fin de semaine.

À partir du 23 octobre, Anastasia Bucsis sera sur CBC Gem et les autres plateformes
numériques de sports de CBC les soirs de semaine à 18 h (heure de l'Est), présentant les
faits saillants quotidiens.

ICI Radio-Canada diffusera des bulletins d'information quotidiens, ainsi qu'une couverture en
direct sur ICI.Radio-canada.ca, et une émission de synthèse le 5 novembre.

La chaîne Panam Sports est le centre de diffusion numérique des Jeux panaméricains et
assurera une couverture complète de tous les sports, y compris le racquetball. Nous avons
appris qu'ils diffuseront des matchs en continu tout au long de la journée à partir du 24
octobre. Cela comprendra la couverture des finales en simple et en double ainsi que
l’épreuve par équipe. Vous pouvez regarder en ligne ou sur l'application Panam Sports
Channel.

La chaîne Panam Sports retransmettra la cérémonie d’ouverture. Radio-Canada assurera
également une certaine couverture.

Suivez tous les médias sociaux pour consulter les publications et le contenu. Pour obtenir le
plus d’information possible, assurez-vous de vous joindre à notre communauté (consultez les
liens au bas de ce courriel) et suivez Équipe Canada et Radio-Canada sur les réseaux
sociaux ainsi que la Fédération internationale de racquetball et la chaîne Panam Sport!

Envoyez un message à l’équipe pour qu’elle sache que vous la soutenez depuis la maison.
Les membres de l’équipe pourront également lire vos commentaires sur nos réseaux

sociaux!
Courriel communications@racquetballcanada.ca

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l’organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À
titre de membre du Commit olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de
favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l’élite, et ce dans tous les coins du
Canada. Nous avons comme vision d’être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d’un océan à
l’autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre
communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
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Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca I 306.502.4422

Join Racquetball Canada!  Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
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